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Ve čtvrtek se do Plzně sjedou rektoři, budou řešit situaci VŠ

Praha/Plzeň 16. února (ČTK)
Do Plzně se ve čtvrtek sjedou rektoři vysokých škol z celé ČR, na výročním zasedání se budou zabývat například situací
na Právnické fakultě tamější Západočeské univerzity. Na dvoudenním sjezdu budou zároveň představeny výsledky
výzkumu ohledně názorů na české vysoké školství.
Kromě rektorů veřejných a soukromých škol se shromáždění zúčastní také premiér Petr Nečas (ODS) a ministr školství
Josef Dobeš (VV). ČTK to sdělila mluvčí České konference rektorů Marie Fojtíková.
České univerzity čekají velké změny, nový systém financování totiž přiměje některé školy orientovat se spíše na výzkum
nebo na profesní vzdělávání potřebné v daném regionu. Novinka má podpořit kvalitní školy, podle odborníků totiž
úroveň univerzitního vzdělání klesá. Názory na české vysoké školství bude v průzkumu prezentovat předseda Grantové
agentury Petr Matějů.
Kromě těchto aktualit se budou zástupci 26 veřejných, dvou státních a zhruba dvacítky soukromých vysokých škol
zabývat také situací na plzeňské Právnické fakultě. Více než rok po skandálu s neoprávněným udílením titulů zde totiž
byly diplomy odňaty čtyřem bývalým absolventům a celá záležitost se ještě bude dále řešit. Na sjezdu se také představí
pět nově zvolených rektorů, mezi nimi právě i rektorka Západočeské univerzity Ilona Mauritzová.
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